

4.30起強制食  
肆每小時  
至少換氣6次  
違者罰停晚市  
堂食限桌2人

捷科工程有限公司  
JETFORD ENGINEERING  
&  
TRADING CO. LTD.

#### Location

Unit 17, 13/F, International Trade Centre, 11-19  
Sha Tsui Road, Tsuen Wan, N.T., Hong Kong

#### Office operation hours

Mon - Fri: 9:00am - 6:00pm Sat: 9:00am - 1:00pm

#### Contact us

Phone: +852 3101 2323



Whatsapp/ Signal

Mr. Law : +852 9080 3395

Mr. Chan : +852 9603 0484

<https://www.jetford.com.hk/>

## 4.30強制餐飲處所的換 氣量每小時6次或以上

為符合《預防及控制疾病（規定及指示）（業務及處所）規例》（第599F章）下對餐飲處所在換氣量或空氣淨化設備方面須遵守的規定，持有食物環境衛生署（食環署）簽發的所有餐飲業務經營者，須四月三十日前申報其處所換氣量已達到每小時至少6次或已按實際情況加裝符合指定規格的空氣淨化設備（高效顆粒空氣過濾（HEPA）結合紫外線C技術（UV-C）設備或HEPA設備或UV-C設備）的資料，並須同時提交註冊專門承建商（通風系統工程類別）發出的證明書。

**\*有關處所若未能於5月1日前達到上述要求，可被罰停晚市堂食及收緊至2人一枱。\***

Licensees of general restaurant, light refreshment restaurant, marine restaurant and factory canteen licences issued by the Food and Environmental Hygiene Department (FEHD) and operators of catering premises not covered by valid food business licence issued by FEHD shall before April 30, declare through the online platform the information that they have met **the requirement of having a minimum of six air changes per hour or installing air purifier** (either High-Efficiency Particulate Arrestance Filter (HEPA) cum Ultraviolet-C (UV-C) device or HEPA device or UV-C device) meeting the prescribed specifications and according to the on-the-ground situation in their catering premises. A certificate issued by a registered specialist contractor (ventilation works category) has to be submitted at the same time.

**\*If the restaurant cannot achieve the requirement before 1/05, it must be tightn up 2 people dining on 1 table and closed after 18:00 everyday.\***

## ABOUT US

捷科工程有限公司成立於2005年，公司業務主要為綜合機電工程設計、安裝、保養及產品代理等。本公司是政府認可註冊專門承建商 **Registration No: SC(V)6/2020** 擁有齊全的政府認可專業資質。本公司已完成超過100宗餐飲處所在換氣量或空氣淨化設備方面須遵守的規定工程，當中包括主題樂園，酒店，會所及各類型食肆。

Our company was established in 2005. We mainly focus on comprehensive electrical engineering design, electrical installation. We are registered specialist contractor, **Registration No: SC(V)6/2020.** We have completed over 100 declaration on air change or installation of air purification device in licensed catering premises.

THE LICENSED CATERING PREMISE HAS  
MET THE RECOMMENDATION OF HAVING  
A MINIMUM OF 6 AIR CHANGES PER HOUR  
OR AIR PURIFICATION DEVICES INSTALLED  
持牌處所換氣量已達到每小時至少6次  
或設置符合相關規格的空氣淨化設備  
**CERTIFICATE**

捷科工程有限公司  
JETFORD ENGINEERING &  
TRADING CO. LTD.

JETFORD ENGINEERING & TRADING CO. LTD.  
捷科工程有限公司  
TEL : 3101 2323 FAX : 3101 2320 : [www.jetford.com.hk](http://www.jetford.com.hk)